
__________________________________________________________________________________ 
Telefon: 30-351-2642 17.00 órától                                                                            ebtszentgal@gmail.com 
 

Tisztelt Tulajdonos Társ! 

 

A 2018. évi közgyűlésre készülünk. Ismét egy olyan feladat előtt állunk, mely 

felelősségteljes döntéseket, és a tagság feltétlen megjelenését kívánja. A tavaly 

év szeptemberében megválasztott vezetőség megbízatása lejár, és egy hosszabb 

időszakot átfogó tudatos együttműködő csapatmunka szükséges. 

Egy év munkám során, felszínre jött az, hogy a munka összetett és folyamatos, 

mindennapi jelenlétet követel. Ezt a tudatosságot szükséges követni a 

hétköznapok sűrűjében, mely társulatunk leendő vezetősége iránt a tagság 

bizalma nélkülözhetetlen.   

Fontos hangsúlyozni azt is, hogy az Ebt. működését sikerült ez idáig fenntartani, 

s egy eredményes közgyűlés után, remélhetőleg biztosabb alapokra helyezni. Az 

Alapszabályunk módosítása is megkívánja a tagság részvételét vagy 

meghatalmazott útján történő képviseletét.  

Továbbra is cél erdőgazdálkodói feladatunknak megfelelni, fenntartható módon 

gazdálkodni. Kérem, a tisztelt tulajdonos társ együttműködését, hogy a 

közgyűlés eredményhez vezessen, s a feladatok megoldhatóak legyenek, mely a 

sikeres gazdálkodás alapja! 

Tapasztalatom, hogy a közgyűlés időtartama nem elegendő ahhoz, hogy 

társulatunk működése teljes mértékben érthetővé váljon, s olyan kérdéseket 

oldjunk meg, melyhez hetek, vagy hónapok szükségesek, ez nem vállalható, és 

tudjuk, félreértésekre adhatnak okot. Ezért kérdéseire, véleményére számítok, a 

közgyűlés előtt is felteheti, az ismert email címen, telefonszámon. 

 

Herend, 2018. április 23.  

                                                           Üdvözlettel:  

                                                                          Bácskai Zsuzsanna FB elnöke  





 

Kérem, hogy az alábbi dokumentumokat ne felejtse otthon: 

- Előzetes nyilatkozat. 

- Ha szeretné tudni (mert eddig nem volt rá módja), hogy erdőrésze, mely területen van, a helyrajzi 

szám ismeretében a közgyűlésen lehetőség lesz beazonosítani egy térkép segítségén. 


